
ACTA JUNTA DE L’AFA 
 

DATA: 24/11/2022      LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET  i PRESENCIAL      HORA: 21.30h

 
Assistents:  Estela Padilla, Ruth Vives (Comissió Extraescolars); Raquel González i Patri Cruz 

(Comissió de Festes); Andrea Ardèvol i Sandra Miras (Comissió de Comunicació); Alba Navalon 

(Vicepresidenta); Montse Ponsa i Lara Roman (Tresoreia); Claudi Sust (comissió d

Marina Rocabert (Comissió d’Educació) (comissió Famílies nouvingudes) i Pati Salarich  

(Secretària). 

VICEPRESIDENTA 

SECRETARIA 

Aprovació de l’acta d’octubre. Tresoreria

Es recorda a les assistents la importància de registrar el document comp

més àgils les reunions i facilitar la realització posterior de l’acta.

Al no ser la Maria, la secretària comenta els seus punts a tractar: 

En primer lloc, es comenta que la Maria va parlar amb la Cynthia (presidenta de l’AFA de 

l’Olivera). El rocòdrom de l’Escola L’Olivera no 

pagat íntegrament AFA de L'Olivera (no hi ha aportació de l'escola). L'Ajuntament tampoc 

col·labora en el manteniment del rocòdrom, i la Cynthia ha especificat la dific

negociació amb l'Ajuntament pels permisos, que ha dificultat molt el procés d'execució. 

Finalment, també confirma que les pintures que hi ha al pati han estat realitzades de manera 

voluntària per famílies de l'escola, i el cost de la pintura l'ha 

d'inauguració del rocòdrom no va tenir participació de Naïfar en el taller de zumba, unes 

mares de manera voluntària i improvisada, van organitzar l’activitat.  Saned sí que va pagar la 

xocolatada, tot i no estar contemplat en el co

periòdicament demanen col·laboració a Saned, i Saned accepta la col·laboració en funció de la 

disponibilitat.  

En segon lloc, es comenta sobre els Premis de l’AFFAC: la convocatòria ja està oberta i va des 

del 14 de novembre de 2022 a les 00:00h fins el 5 de febrer de 2023 a les 23:59h. Es revisaran 

les bases i s’enviarà candidatura. Farem l’escrit la Maria i jo per 

vídeo que es va fer el curs passat per a captar més famílies sòcies. 

En tercer lloc, comentar que la Mireia va proposar de crear un Comissió mixta medi

ambiental, des de l’escola es considera que no cal aquesta comissió perquè ja estan treballant 
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Estela Padilla, Ruth Vives (Comissió Extraescolars); Raquel González i Patri Cruz 

(Comissió de Festes); Andrea Ardèvol i Sandra Miras (Comissió de Comunicació); Alba Navalon 

(Vicepresidenta); Montse Ponsa i Lara Roman (Tresoreia); Claudi Sust (comissió d

Marina Rocabert (Comissió d’Educació) (comissió Famílies nouvingudes) i Pati Salarich  

Aprovació de l’acta d’octubre. Tresoreria 

Es recorda a les assistents la importància de registrar el document comp

més àgils les reunions i facilitar la realització posterior de l’acta. 

Al no ser la Maria, la secretària comenta els seus punts a tractar:  

En primer lloc, es comenta que la Maria va parlar amb la Cynthia (presidenta de l’AFA de 

ra). El rocòdrom de l’Escola L’Olivera no ha estat finançat per l'Ajuntament, que ho ha 

pagat íntegrament AFA de L'Olivera (no hi ha aportació de l'escola). L'Ajuntament tampoc 

col·labora en el manteniment del rocòdrom, i la Cynthia ha especificat la dific

negociació amb l'Ajuntament pels permisos, que ha dificultat molt el procés d'execució. 

Finalment, també confirma que les pintures que hi ha al pati han estat realitzades de manera 

voluntària per famílies de l'escola, i el cost de la pintura l'ha assumit l'AFA.

d'inauguració del rocòdrom no va tenir participació de Naïfar en el taller de zumba, unes 

mares de manera voluntària i improvisada, van organitzar l’activitat.  Saned sí que va pagar la 

xocolatada, tot i no estar contemplat en el contracte (ho faran constar a l'actual), 

periòdicament demanen col·laboració a Saned, i Saned accepta la col·laboració en funció de la 

En segon lloc, es comenta sobre els Premis de l’AFFAC: la convocatòria ja està oberta i va des 

ovembre de 2022 a les 00:00h fins el 5 de febrer de 2023 a les 23:59h. Es revisaran 

les bases i s’enviarà candidatura. Farem l’escrit la Maria i jo per enviar

vídeo que es va fer el curs passat per a captar més famílies sòcies.  

cer lloc, comentar que la Mireia va proposar de crear un Comissió mixta medi

ambiental, des de l’escola es considera que no cal aquesta comissió perquè ja estan treballant 

ESCOLA MAS MARIA  
  

DATA: 24/11/2022      LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET  i PRESENCIAL      HORA: 21.30h 

Estela Padilla, Ruth Vives (Comissió Extraescolars); Raquel González i Patri Cruz 

(Comissió de Festes); Andrea Ardèvol i Sandra Miras (Comissió de Comunicació); Alba Navalon 

(Vicepresidenta); Montse Ponsa i Lara Roman (Tresoreia); Claudi Sust (comissió de Biblioteca), 

Marina Rocabert (Comissió d’Educació) (comissió Famílies nouvingudes) i Pati Salarich  

Es recorda a les assistents la importància de registrar el document compartit per poder fer 

En primer lloc, es comenta que la Maria va parlar amb la Cynthia (presidenta de l’AFA de 

ha estat finançat per l'Ajuntament, que ho ha 

pagat íntegrament AFA de L'Olivera (no hi ha aportació de l'escola). L'Ajuntament tampoc 

col·labora en el manteniment del rocòdrom, i la Cynthia ha especificat la dificultat de 

negociació amb l'Ajuntament pels permisos, que ha dificultat molt el procés d'execució. 

Finalment, també confirma que les pintures que hi ha al pati han estat realitzades de manera 

assumit l'AFA. La festa 

d'inauguració del rocòdrom no va tenir participació de Naïfar en el taller de zumba, unes 

mares de manera voluntària i improvisada, van organitzar l’activitat.  Saned sí que va pagar la 

ntracte (ho faran constar a l'actual), 

periòdicament demanen col·laboració a Saned, i Saned accepta la col·laboració en funció de la 

En segon lloc, es comenta sobre els Premis de l’AFFAC: la convocatòria ja està oberta i va des 

ovembre de 2022 a les 00:00h fins el 5 de febrer de 2023 a les 23:59h. Es revisaran 

enviar-lo, juntament amb el 

cer lloc, comentar que la Mireia va proposar de crear un Comissió mixta medi-

ambiental, des de l’escola es considera que no cal aquesta comissió perquè ja estan treballant 
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aquest tema amb el Departament. La Maria proposa de parlar

AFA/equip directiu. 

En quart lloc pel que fa a la proposta de la realització d’origamis per a recaptar diners per a la 

Marató novembre/desembre 2023: l’escola ho valorarà de cara al curs vinent, en funció de les 

necessitats i ajustament a línia educativa. La

reunió AFA/equip directiu. 

Finalment, comentar que pel que fa al captació d’imatges del Piano de cua, es comunica a la 

Maria de que es tracta d’una activitat exclusiva per a alumnat, i que la captació d'imatge

farà l'escola i ens passaran imatges diàriament.

 

Per acabar, la Pati comenta que avui mateix hem rebut un correu electrònic de l’Ajuntament, 

sobre el Consell Educatiu de Cabrils. 

de la regidoria d'Educació de transformació de l'antic Consell Escolar Municipal en Consell 

Educatiu de Cabrils. Aquesta acció es fa

Consell i adaptar-lo a les necessitats socials i educatives actuals, per obrir l'espai do

nous agents educatius que fins ara no estaven representats i que són part necessària del fet 

educatiu municipal i per acollir propostes d'actuació i debatre les accions necessàries per 

millorar l'educació de les persones del municipi.

Reglament de Règim Intern que marcarà els objectius, la representació dels diferents agents 

educatius, el calendari de sessions, ...

 
COMISSIÓ D’EXTRAESCOLARS

L’Estela explica que s’ha engegat de nou el seguiment de les acti

a observar la piscina, la màgia, el divertenglish, el karate i el tenis. En el cas de piscina, es 

comproven ràtios i horaris, tot correcte. Ha millorat molt el divertenglish, i han observat que 

la màgia necessita una mica més

diferents nivells. La visió general de totes les activitats ha estat molt bona.

Falten les extraescolars de l’Olivera se’ls ha proposat a elles que facin les observacions i fer

les devolucions mútuament d’una AFA a l’altra. 
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aquest tema amb el Departament. La Maria proposa de parlar-ho a la propera reunió 

En quart lloc pel que fa a la proposta de la realització d’origamis per a recaptar diners per a la 

Marató novembre/desembre 2023: l’escola ho valorarà de cara al curs vinent, en funció de les 

necessitats i ajustament a línia educativa. La Maria també proposa de parlar

 

Finalment, comentar que pel que fa al captació d’imatges del Piano de cua, es comunica a la 

Maria de que es tracta d’una activitat exclusiva per a alumnat, i que la captació d'imatge

farà l'escola i ens passaran imatges diàriament. 

Per acabar, la Pati comenta que avui mateix hem rebut un correu electrònic de l’Ajuntament, 

sobre el Consell Educatiu de Cabrils. En el que ens informen del procés que han engegat des 

'Educació de transformació de l'antic Consell Escolar Municipal en Consell 

Aquesta acció es fa amb la voluntat de fer un canvi per actualitzar el 

lo a les necessitats socials i educatives actuals, per obrir l'espai do

nous agents educatius que fins ara no estaven representats i que són part necessària del fet 

educatiu municipal i per acollir propostes d'actuació i debatre les accions necessàries per 

millorar l'educació de les persones del municipi. Aquest canvi comportarà la renovació del 

Reglament de Règim Intern que marcarà els objectius, la representació dels diferents agents 

educatius, el calendari de sessions, ...  

COMISSIÓ D’EXTRAESCOLARS 

L’Estela explica que s’ha engegat de nou el seguiment de les activitats extraescolars. Han anat 

a observar la piscina, la màgia, el divertenglish, el karate i el tenis. En el cas de piscina, es 

comproven ràtios i horaris, tot correcte. Ha millorat molt el divertenglish, i han observat que 

la màgia necessita una mica més de rodatge perquè és una activitat nova i amb infants de 

diferents nivells. La visió general de totes les activitats ha estat molt bona.

Falten les extraescolars de l’Olivera se’ls ha proposat a elles que facin les observacions i fer

les devolucions mútuament d’una AFA a l’altra.  

ESCOLA MAS MARIA  
  

DATA: 24/11/2022      LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET  i PRESENCIAL      HORA: 21.30h 

ho a la propera reunió 

En quart lloc pel que fa a la proposta de la realització d’origamis per a recaptar diners per a la 

Marató novembre/desembre 2023: l’escola ho valorarà de cara al curs vinent, en funció de les 

Maria també proposa de parlar-ho a la propera 

Finalment, comentar que pel que fa al captació d’imatges del Piano de cua, es comunica a la 

Maria de que es tracta d’una activitat exclusiva per a alumnat, i que la captació d'imatges la 

Per acabar, la Pati comenta que avui mateix hem rebut un correu electrònic de l’Ajuntament, 

En el que ens informen del procés que han engegat des 

'Educació de transformació de l'antic Consell Escolar Municipal en Consell 

amb la voluntat de fer un canvi per actualitzar el 

lo a les necessitats socials i educatives actuals, per obrir l'espai donant veu a 

nous agents educatius que fins ara no estaven representats i que són part necessària del fet 

educatiu municipal i per acollir propostes d'actuació i debatre les accions necessàries per 

vi comportarà la renovació del 

Reglament de Règim Intern que marcarà els objectius, la representació dels diferents agents 

vitats extraescolars. Han anat 

a observar la piscina, la màgia, el divertenglish, el karate i el tenis. En el cas de piscina, es 

comproven ràtios i horaris, tot correcte. Ha millorat molt el divertenglish, i han observat que 

de rodatge perquè és una activitat nova i amb infants de 

diferents nivells. La visió general de totes les activitats ha estat molt bona. 

Falten les extraescolars de l’Olivera se’ls ha proposat a elles que facin les observacions i fer-se 
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COMISSIÓ DE BIBLIOTECA 

La Claudia explica que es va enviar la infografia a la resta de la comissió mixta i a

de l’escola sobre l’activitat del contacontes del migdia. 

dur a terme l'activitat de contacontes. 

d’acollida per educació infantil.

Hi ha un petit canvi en la metodologia: s'explicarà el conte pel grup escollit i per tot el cicle.

S’ha iniciat l’activitat avui mateix,

bona rebuda per part de les famílies. 

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ 

La Marina comenta que la Xerrada sobre diversitat que es va dur a terme per l’alumnat de  5è 

i 6è es va valorar positivament.

Pel que fa al programa Tomando Conciencia Schools, finalment l’escola ha acceptat participar

hi. Participarà 6è, ho portarà la mestr

Finalment dir que la xerrada de Sexualitat per a les famílies ha tingut força èxit, caldria fer una 

segona part ja que van quedar temes per comentar. 

 

COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ

La Sandra pregunta si cal fer recordatori del pagame

xifres d'impagats que hi hagi, s’acorda enviar el comunicat només a aquelles famílies que no 

han pagat la quota. 

Pel que fa a les postals de Nadal, la comissió farà els dissenys i els presentarà a l'Equip AFA a 

principis de desembre i es faran les votacions. Es proposa de posar alguna frase d’algun autor 

perquè no sigui de caire religiós.

Respecte els enviaments de 6è, la comissió posa en comú amb la resta de la Junta si es 

considera adient que les informacions de le

TPV. Es considera que només les informacions més rellevants sí que es podrien enviar i canviar 

el correu a qui han d’anar dirigides les respostes. 
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La Claudia explica que es va enviar la infografia a la resta de la comissió mixta i a

de l’escola sobre l’activitat del contacontes del migdia. S'ha pactat amb la Mara on es podrà 

dur a terme l'activitat de contacontes. Es podrà disposar del gimnàs per primària i de l’espai 

d’acollida per educació infantil. 

Hi ha un petit canvi en la metodologia: s'explicarà el conte pel grup escollit i per tot el cicle.

S’ha iniciat l’activitat avui mateix, ha vingut una mare de 2n i ha anat molt bé.

bona rebuda per part de les famílies.  

Marina comenta que la Xerrada sobre diversitat que es va dur a terme per l’alumnat de  5è 

i 6è es va valorar positivament. 

Pel que fa al programa Tomando Conciencia Schools, finalment l’escola ha acceptat participar

hi. Participarà 6è, ho portarà la mestra d’anglès (Carol Herrero). 

Finalment dir que la xerrada de Sexualitat per a les famílies ha tingut força èxit, caldria fer una 

segona part ja que van quedar temes per comentar.  

COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ 

La Sandra pregunta si cal fer recordatori del pagament de la quota a les famílies segons les 

xifres d'impagats que hi hagi, s’acorda enviar el comunicat només a aquelles famílies que no 

Pel que fa a les postals de Nadal, la comissió farà els dissenys i els presentarà a l'Equip AFA a 

cipis de desembre i es faran les votacions. Es proposa de posar alguna frase d’algun autor 

perquè no sigui de caire religiós. 

Respecte els enviaments de 6è, la comissió posa en comú amb la resta de la Junta si es 

considera adient que les informacions de les activitats que fan els de 6è s'enviïn també per 

TPV. Es considera que només les informacions més rellevants sí que es podrien enviar i canviar 

el correu a qui han d’anar dirigides les respostes.  
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La Claudia explica que es va enviar la infografia a la resta de la comissió mixta i a les famílies 

S'ha pactat amb la Mara on es podrà 

Es podrà disposar del gimnàs per primària i de l’espai 

Hi ha un petit canvi en la metodologia: s'explicarà el conte pel grup escollit i per tot el cicle. 

ha vingut una mare de 2n i ha anat molt bé. Hi hagut molt 

Marina comenta que la Xerrada sobre diversitat que es va dur a terme per l’alumnat de  5è 

Pel que fa al programa Tomando Conciencia Schools, finalment l’escola ha acceptat participar-

Finalment dir que la xerrada de Sexualitat per a les famílies ha tingut força èxit, caldria fer una 

nt de la quota a les famílies segons les 

xifres d'impagats que hi hagi, s’acorda enviar el comunicat només a aquelles famílies que no 

Pel que fa a les postals de Nadal, la comissió farà els dissenys i els presentarà a l'Equip AFA a 

cipis de desembre i es faran les votacions. Es proposa de posar alguna frase d’algun autor 

Respecte els enviaments de 6è, la comissió posa en comú amb la resta de la Junta si es 

s activitats que fan els de 6è s'enviïn també per 

TPV. Es considera que només les informacions més rellevants sí que es podrien enviar i canviar 



ACTA JUNTA DE L’AFA 
 

DATA: 24/11/2022      LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET  i PRESENCIAL      HORA: 21.30h

 
Finalment, es comenta les dificultats que s'han tingut per

s'han fet a l'escola per fer difusió mitjançant Instagram.

COMISSIÓ DE MENJADOR 

Pel que fa a la visita de les famílies al menjador, s’explica que s’han organitzat les visites 

durant varis dies i persones de fora de la comi

Hi ha pendent de proposar: El fet de valorar el reduir el número de visites i augmentar el 

número de participants per visita. Arrel de les visites hi ha famílies que s'han adonat que es 

canvia el menú (pràcticament

FAMÍLIES NOUVINGUDES 

L’Andre comenta que ja està l’enquesta feta i es vol enviar abans del pont de desembre. 

COMISSIÓ FESTES 

La Raquel i la Patri comenten que van mirar la decoració de Nadal i hi ha: l’arbre, el

guarniments de l’arbre,  una guirnalda de llums i uns estels daurats. 

Estan valorant d’intentar fer un arbre de Nadal amb caixes de sabates.

 

     Alba Navalón 

Vicepresidenta de l’AFA
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Finalment, es comenta les dificultats que s'han tingut per obtenir imatges d'activitats que 

s'han fet a l'escola per fer difusió mitjançant Instagram. 

 

Pel que fa a la visita de les famílies al menjador, s’explica que s’han organitzat les visites 

durant varis dies i persones de fora de la comissió s'han ofert per donar un cop de mà. 

Hi ha pendent de proposar: El fet de valorar el reduir el número de visites i augmentar el 

número de participants per visita. Arrel de les visites hi ha famílies que s'han adonat que es 

canvia el menú (pràcticament mai) però els agradaria que es comuniqués.

 

L’Andre comenta que ja està l’enquesta feta i es vol enviar abans del pont de desembre. 

La Raquel i la Patri comenten que van mirar la decoració de Nadal i hi ha: l’arbre, el

guarniments de l’arbre,  una guirnalda de llums i uns estels daurats.  

Estan valorant d’intentar fer un arbre de Nadal amb caixes de sabates. 

         Pati Salarich

Vicepresidenta de l’AFA    Secretària de l’AFA
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obtenir imatges d'activitats que 

Pel que fa a la visita de les famílies al menjador, s’explica que s’han organitzat les visites 

ssió s'han ofert per donar un cop de mà.  

Hi ha pendent de proposar: El fet de valorar el reduir el número de visites i augmentar el 

número de participants per visita. Arrel de les visites hi ha famílies que s'han adonat que es 

mai) però els agradaria que es comuniqués. 

L’Andre comenta que ja està l’enquesta feta i es vol enviar abans del pont de desembre.  

La Raquel i la Patri comenten que van mirar la decoració de Nadal i hi ha: l’arbre, els 

 

Pati Salarich 

Secretària de l’AFA 
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